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Dagsorden til forældrebestyrelsesmøde  
Dato:  12. januar 2022 
Tidspunkt:  19.00-21.00 
Sted: Teams – Pia indkalder online.  
Mødeleder:  Lisa  
Referent:  Pia 
Ingen afbud 

 
  

Dagsorden og referat 

 Godkendelse af dagsorden  
 Godkendelse af seneste referat (2.12.2021, vedhæftet som bilag) Godkendt 
 Opfølgningspunkter:  

o Forældretilfredshedsundersøgelse, Jonas og Maria. Det sidste spørgeskema 
er blevet opdateret, der er tilføjet et spørgsmål vedr. bestyrelses synlighed. 
Vi sender vores undersøgelse ud nu. Tidslinje rettes lige til af mig/Pia inden 
den sendes ud. 

o Bestyrelsen, mangler vi et medlem? Nej det gør vi ikke, suppleanterne er 
blevet indoptaget i bestyrelsen. 

o Ansøgning ved fonde 
o Friluftsrådet, midler modtaget? Der er nu penge nok til indkøb af ny 

ladcykel. Det er ikke hensigtsmæssigt at overfører pengene til 
Stjerneskuddet, da vi i så fald kommer til at betale moms. Det er 
derfor bedre, at bestyrelsen betaler og forærer/donerer cyklen til 
Stjerneskuddet. 

o Nordea-fonden, status. Katrine er ved at være færdig med 
ansøgningen til ”den overdækket spiseplads” Jonas har haft kontakt 
med tømreren og hans overslag er på ca. 50.000 kr. der er brug for 
et mere detaljeret prisoversigt. Jonas tager kontakt til tømreren, 
men er det ikke muligt, bruger vi det tilbud vi fik fra Træls sidste år.  
Maria har ligeledes søgt Isabella fonden. 

o Opkvalificering af brobygning. Er som udgangspunkt kommet på plads. 
Fremadrettet bliver brobygningen mere struktureret og skemalagt end hidtil. 
Brobygningen tilrettelægges fremover som en brobygning mellem 
børnehaven og skole og ikke som hidtil mellem sfo og skole. Det betyder at 
hverdagen i brobygningen tilrettelægges med mere genkendelighed fra 
børnehavens strukturer og indhold.     
Personalemæssigt er vi udfordret på, at Bussen skal i gang 1/5 2022 og 
derfor ikke kan sende det personale med, som var planlagt og aftalt. Louise 
og Susanne kan/skal køre bussen, og de kan derfor ikke undværes. Denne 
udfordring får vi så længe bussen er del af vores hus/knyttet op på Astro-
gruppen. Jeg har talt med Stjernevejskolen om dette. Lige nu er aftalen den, 
at Emil er den der fortsætter i brobygningen, hvis han er med på den. 

 Informations- og refleksionspunkter v. Pia 
o Udvidelsen. Starter planmæssigt op til d. 1/2 2022, vi kører på nuværende 

tidspunkt 6 børn ind fra d. 1/2 og frem til d. 1/3. Der er fuld gang i 
klargøringen, med krybberum og opdatering af badeværelset. Der er købt 
møbler, legetøj ol. Vi holder ansættelsessamtaler mandag d. 24/1 fra kl. 
12.00 – Lisa deltager. Vi har modtaget ca 35 ansøgninger og forventer at 
indkalde 4 til samtale.                     
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o Flytning af astro-gruppe. Tingene er lidt kaotiske lige nu, men vi forsøger at 
skærme børnene for det, i det omfang det er os muligt. Men ellers forløber 
det også planmæssigt. Inden fredag bliver der sendt en invitation ud vedr. 
besøg på skole d. 25/1 – afventer pt lige Asgers tilbagemelding på mit udspil. 

o Børnebussen. Der er to hovedpunkter der fylder/skal planlægges: Praktik og 
Pædagogik. Vi arbejder pt hårdt på at blive klar til at kunne præsentere 
forældrene for flere informationer og planer for den kommende Astro-
gruppe, på det kommende fyraftensmøde. 

o  
 Kommende begivenheder 

o 27. februar – legesøndag, hvem står for det? Jonas og Katrine  
o 4. marts – Astrofest, er der behov for hjælp fra bestyrelsen? Evt brug for 

hjælp med efterfølgende forældrekaffe. Eller er der styr på selve festen. 
Pernille tager en snak med Susanne og rækker ud hvis der er behov 

o 5. april – forældrekaffe, er der behov for hjælp fra bestyrelsen? Ja, til at lave 
kaffen og gøre klar. Det kan måske også være en ide at bruge lidt tid på at 
gøre reklame for det kommende valg til bestyrelsen 

 

Punkter til næste møde, eller hvis der er tid: Der blev tid  

 Status på; 

o Måltidspædagogik er sat på standby pt grundet travlhed og prioritering af 

nuværende opgaver. 

o Høns og forældrepasning.  Hønsene er gået fra et skur til en villa og der er lavet en 

nye placering og en rottesikret hønsegård. Det går som planlagt rigtig fint, med at få 

forældre og børn til at passe hønsene når vi efterspørger det. Det kunne være en ide 

at have hønsepassere hver weekend. 

o Legeplads, status. Vi er så småt ved at være i hus og vi er godt tilfreds med det 

færdige produkt. Der har lige været en legepladskontrol, og det ser fint ud, der var 

enkelte anmærkninger på de gamle gynger, der er bestilt et nyt gynge stativ der skal 

erstatte det nuværende. Vedr. det nye mangler det tydelig mærkning af producent 

på alle redskaber. Det næste vi skal i gang med er vores overdækket spiseplads. 

o Trivsel i huset, medarbejdere. I efteråret 2021 blev der gennemført endnu en 

trivselsundersøgelse. Vores tilbagemelding og rapport er rigtig god, men det er som 

altid plads til forbedringer. Vi har gennemgået og analyseret rapporten i første 

omgang i AMG, efterfølgende i vores MED udvalg og skal i næste uge på vores p-

møde gennem gå den og arbejde videre med udgangspunkt i AM-Gruppens analyser 

og prioriteringer af fokus områder. Der er selvfølgelig mange forandringer lige nu, 

men stemningen er god og der er et godt sammenhold i huset og vi hjælper hinanden 

o Udflugtsliste. Bliver taget ned for nu og vi kan fremadrettet en gang om året hænge 

den op, for at få den opdateret. 

o Buddyordning. Der er kommet et par nye tilslutninger. Det er vigtigt her i forbindelse 

med udvidelsen at vi husker at gøre opmærksom på tilbuddet. Katrine og Line vil 

gerne deltage som buddy for nye forældre. 

 

Bilag til dagsorden:  
o Seneste referat 2.12 

o Opdateret årshjul 


